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Anke på avslag.

Vi beklager at det ikke ble sendt med flere opplysninger om eksisterende anlegg. Vi trodde at disse
opplysningene lå hos kommunen.

Vi ble spurt om å være med på dette anlegget da det ble bygget i 2000,

Vi ønsket å være med, men daværende eier av gbnrlo6/8 gav oss ikke tillatelse til å grave, når
hensikten vår var å koble oss til den private kloakken.

Vi ville ikke å lage noen problemer, så vi la saken i bero.

Da det kom ny eier av gbnrlo6/8, fikk vi tillatelse til å grave. Vi ble svært glade og så virkelig frem til
et «enklere hytteliv».

I avslaget fra kommunen står det at den ønsker at vi kobler oss til den kommunale kloakken som skal
komme i forbindelse med det privatregulerte området Fonnebost småbåthavn.

Etter det vi vet, er de to utskilte tomtene i området ikke solgt.

På spørsmål til kommunen fikk vi opplyst at man ikke vet når arbeidet på den offentlige kloakken blir
satt i gang. Man visste heller ikke hvor traseen for kloakken skulle være.

Eiendommen vår gbnrlo6/50 ligger vesentlig lavere enn store deler av området som er omfattet av
den private reguleringsplanen.

Terrenget mellom vår tomt og reguleringsområdet består mye av knauser og bergnabber.

Vi ser at det må bli uforholdsmessig dyrt om vi skal lage kloakk mot det regulerte området. Fra
entreprenør har vi fått opplyst at bare selve gravingen med skyting vil koste l000kr.pr. meter.

I tillatelsen som ble gitt oss fra eier av gbnrlo6/8, står det dessuten at vi får grave over hennes
eiendom, men ikke skyte.

Den eneste muligheten vi har til å få grøft ut fra vår eiendom uten å skyte, er den traseen som er vist
i søknaden.

Dersom den offentlige kloakken kommer til å følge Fonnebostvegen til sjøen, kobler vi oss gjerne om
til den når den kommer.

Med vennlig hilsen

Karen Margrethe og Reidar BØ.


